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Mondelinge vraag van De h. MEEUS : De fusie van Brusselse politiezones.

De h. Meeus legt uit dat de kwestie van de samenvoeging van de Brusselse politiezones een 
terugkerend onderwerp van publiek débat is, dat zowel bij de lokale overheden als bij de burgers 
verdeeldheid oproept. Onlangs zijn er verklaringen afgelegd waarin wordt gesuggereerd dat sommige 
gemeentes zouden overwegen om hun eigen gemeentepolitie op te richten als een dergelijke fusie zou 
doorgaan. In onze gemeente is de situatie bijzonder, gezien de oprichting van de zone 
Ukkel/Watermaal-Bosvoorde/Oudergem.

De h. Meeus vraagt de burgemeester dan ook wat het standpunt van het college is ten aanzien 
van een eventuele fusie van de politiezones in Brussel, en zo ja, welke garanties onontbeerlijk worden 
geacht om de specifieke behoeftes van onze gemeente te beschermen.

De burgemeester legt uit dat de Brusselse conferentie van burgemeesters hierover een 
unaniem advies had uitgebracht. De burgemeesters zijn van mening dat het systeem werkt, hoewel 
het voor verbetering vatbaar is. De burgemeester wees erop dat de samenwerking tussen de zones 
goed werkt. Wanneergebeurtenissen dit vereisten, met name rond de Israëlische ambassade, had de 
zone Marlowde steun van de zone Zuid. Hetzelfde gold voor de gebeurtenissen in het Ter Kamerenbos. 
Voor de burgemeester ligt het probleem in de financiering van de politiezones in Brussel. De 
burgemeester beloofde aile leden van de raad de nota van Brulocalis te bezorgen met een reeks 
gegevens die hen zouden helpen het débat te begrijpen. De burgemeester besloot met te zeggen dat 
het fusievoorstel op dit moment inhoudsloos is en behalve een pure fusie geen enkel ander element 
bevat.


